
П Р О Т О К О Л № 3 

засідання громадської ради при обласній державній адміністрації 

 

м. Черкаси        5 червня 2015 року 

 

Голова: Скалько О.І. – голова громадської ради при обласній державній 

адміністрації (далі – громадська рада)  

Секретар: Овчарова Т. М. 

 

Присутні: члени громадської ради: Бамбула В. В., Бублій М. Ф., Галаєва О. М., 

Гончар С. М., Демченко М. В., Ільченко О. О., Михлик М. М., 

Обідзінський Н. Г., Стадник В. В., Феофілова В. В., Фізер І. В., Харченко А. О. 

 

Запрошені: директор Департаменту інформаційної діяльності та комунікацій  

з громадськістю обласної державної адміністрації Пасічник С. Л. 

 

Порядок денний: 

1. Оголошення щодо можливості пройти навчання з проведення 

антикорупційної експертизи.  

2. Доповідь щодо розподілу коштів обласної комплексної програми „Турбота“  

на 2014-2020 роки. 

3. Різне. 

 

1. Оголошення щодо можливості пройти навчання з проведення 

антикорупційної експертизи. 

СЛУХАЛИ: Феофілова В. В. оголосила, що в кінці липня 2015 року 

відбудеться тренінг із залученням фахівця з проведення антикорупційної 

експертизи та запросила бажаючих взяти участь у навчанні. 

 

2. Доповідь щодо розподілу коштів обласної комплексної програми 

„Турбота“ на 2014-2020 роки. 

СЛУХАЛИ: Феофілова В. В. повідомила, що у представників громадських 

організацій виникло питання про розподіл коштів на реалізацію заходів 

обласної комплексної програми „Турбота“ на 2014-2020 роки, зокрема:  

за якими критеріями та як визначаються обсяги коштів, що виділяються  

на фінансову підтримку громадських організацій інвалідів і ветеранів, чому  

не надаються кошти іншим громадським організаціям, які надають соціальні 

послуги, за конкурсом та звернулася до голови громадської ради Скалька О. І.  

з проханням поставити на електронне голосування питання щодо проведення 

антикорупційної експертизи обласної комплексної програми „Турбота“  

на 2014-2020 роки. 

ВИСТУПИЛИ: Пасічник С. Л. запропонував винести на розгляд сесії обласної 

ради, що відбудеться 25.06.2015, питання щодо створення комісії з розподілу 

коштів, виділених на виконання обласної комплексної програми „Турбота“  

на 2014-2020 роки, на конкурсних засадах. 
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3. Різне.  

1) СЛУХАЛИ: Гончар С. М. запропонував провести громадську експертизу 

діяльності органів виконавчої влади щодо витрачання коштів державного 

фонду регіонального розвитку на реконструкцію очисних споруд  

в м. Золотоноша, обласної лікарні. 

 

2) СЛУХАЛИ: Пасічник С. Л. звернувся до членів громадської ради  

та запропонував:   

прийняти голову громадської організації „Об’єднання бійців реформаторів“ 

Лугерю С. О. як асоційованого члена громадської ради;   

долучитися до популяризації ідеї щодо проведення адмінреформи з метою 

донесення інформації до населення області;   

провести громадську експертизу стану доріг в області за пропозицією 

заступника голови облдержадміністрації Саса Ю. М. 

ВИСТУПИЛИ: Гончар С. М. запропонував відповідно до обласної програми 

розвитку громадянського суспільства на період до 2019 року організувати  

в рамках соціального замовлення проведення соціологічних досліджень щодо 

стану доріг в області, наприклад громадською організацією „Автомайдан-

Черкаси“. 

 

3) СЛУХАЛИ: Пасічник С. Л. поінформував, що директором дошкільного 

навчального закладу (ясла-садок) № 38 „Золотий ключик“ Черкаської міської 

ради не продовжується договір оренди частини другого поверху будівлі,  

яке використовується для роботи Черкаської приватної загальноосвітньої 

школи І-ІІІ ступеня № 770 („Ор Авнер“), та направлено звернення єврейській 

громаді щодо звільнення приміщення. 

ВИСТУПИЛИ: Бублій М. Ф. поінформував про ситуацію, що склалася 

довкола дитячого садка.  

Гончар С. М. запропонував питання щодо продовження єврейській громаді 

договору оренди приміщення у дошкільному навчальному закладі (ясла-садок) 

№ 38 „Золотий ключик“ Черкаської міської ради винести на засідання 

громадської ради при Черкаській міській раді. 

 

4) СЛУХАЛИ: Гончар С. М. запропонував проаналізувати інформацію  

про участь членів громадської ради у засіданнях, причини відсутності деяких  

з них два і більше разів з метою позбавлення їх членства в громадській раді  

за систематичну відсутність на засіданнях. 

Скалько О. І. запропонував чергове засідання провести 25.06.2015 о 17.00,  

членам громадської ради повідомляти про можливість участі в засіданні. 

 

 

 

Голова         О. Скалько 

 

Секретар         Т. Овчарова 


